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Abstract (en)
The invention relates to a dispensing arrangement for CO2-containing liquids, in particular beverages, having at least one dispensing tap (3), which
is connected to at least one liquid line (2) and opens out via a dispensing nozzle (26), and a device for metering the liquid. To prevent the beverage
from frothing over as far as possible, a glass support (4) for a glass (5) to be filled is arranged underneath the dispensing tap (3) in an inclined
position which is required for the substantially froth-free filling of the particular liquid. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Ausschankvorrichtung für CO2-haltige Flüssigkeiten, insbesondere Getränke, mit wenigstens einem an wenigstens eine
Flüssigkeitsleitung (2) angeschlossenen, über einen Ausschankstutzen (26) ausmündenden Ausschankhahn (3) und einer Dosiereinrichtung für die
Flüssigkeit. Um das Uberschäumen des Getränkes nach Möglichkeit zu verhindern, ist unterhalb des Ausschankhahns (3) ein Glasträger (4) für ein
zu füllendes Glas (5) in einer für das im wesentlichen schaumfreie Einfüllen der jeweiligen Flüssigkeit erforderlichen Schrägstellung angeordnet.
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